
СЪДЪРЖАНИЕ

ТЕМИТЕ В МЕДИИТЕ - 01.07.2024 10:51 
Изготвил Васил ЧОБАНОВ- пресслужба БТПП 

БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Отворена е нова програма на ЕС за малки и средни предприятия (МСП) за навлизане на пазарите в Япония и
Южна Корея /EU Business Hub Japan and the Republic of Korea, съобщи на интернет страницата си Българската
търговско-промишлена палата (БТПП).Целта на програмата е да насърчи международната дейност на
компаниите от три приоритетни сектора на европейската икономика – зелени и ниско въглеродни техно... 

Отворена е нова програма на ЕС за малки и средни предприятия (МСП) за навлизане на пазарите в Япония и
Южна Корея /EU Business Hub Japan and the Republic of Korea/. Целта на програмата е да насърчи
международната дейност на компаниите от три приоритетни сектора на европейската икономика – зелени и ниско
въглеродни технологии, цифрови решения, здравеопазване и медицинско оборудване и техните подс... 

С традиционен индийски танц и прерязване на червена лента бе даден старт на второто издание на "Indian
Shopping Festival" в Бургас. Той се организира от Българската тръговско-промишлена палата. "Идеята е да се
популяризира индийската култура и стоки в България. Тук се продават индийски бижута, традиционни дрехи,
шалтета и шалове. На изложението има и подправки, с които се приготвя традиционната ин... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Базовите цени зад океана са се повишили с най-бавния си темп от шест месеца насамМесечната инфлация в САЩ
остава непроменена през май, тъй като скромното увеличение на цените на услугите е компенсирано от най-
големия спад на цените на стоките от шест месеца насам. Това приближава Федералния резерв към началото на
намаляването на лихвените проценти по-късно тази година. Докладът на Министерството н... 

Заглавие: Отворена е нова програма на ЕС за МСП за навлизане на пазарите в Япония и Южна Корея
Дата: 28.06.2024 17:34
Медия: BGlobal

Заглавие: Бизнес мисия "Digital Solutions Korea 2024"
Дата: 28.06.2024 15:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Индия се пренася на "Флората" в Бургас
Дата: 28.06.2024 13:18
Медия: Грамофона

Заглавие: Данните за инфлацията в САЩ засилват надеждите за охлаждане на лихвите на Фед
Дата: 30.06.2024 08:36
Медия: Profit

https://bglobal.bg/110933-%D0%9E%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%B5-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%95%D0%A1-%D0%B7%D0%B0-%D0%9C%D0%A1%D0%9F-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%AF%D0%BF%D0%BE%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D0%AE%D0%B6%D0%BD%D0%B0-%D0%9A%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%8F
https://www.bcci.bg/news/20357
https://www.gramofona.com/turizam/indiya-se-prenasya-na-florata-v-burgas
https://profit.bg/article/2024063005011522585


Ревизията на плана за декарбонизация чука на вратата на ЕС Държавите в Европа не са във възторг от Зелената
сделка. Множат се признаците за отклоняване от плана за декарбонизация, все по-очевидно е, че природният газ
ще продължи да играе важна роля в енергийния преход, коментираха участниците в конференция, организирана
от Института по енергетика в Лондон. През февруари Германия одобри проект за ф... 

Проектът за Терминал 3 на Летище София предвижда да има ръкави и също възможност да се отива от/до
самолетите пеша (т.нар. WiWo – walk in, walk out). Това обяви за TravelNews Милена Михайлова, директор "Връзки
с обществеността и комуникации" в концесионера "СОФ Кънект". Проектът е променен след влизането на страната
ни в Шенген и заради задължителното условие за разделянето на пътниците от тези, к... 

На 18 юни 2024 г. в сградата на БСК се проведе научна конференция, организирана от Арбитражния съд при БСК,
озаглавена "Общи въпроси на арбитражното и съдебното производство". Проф. Таня Йосифова – председател на
Арбитражния съд при Българската стопанска камара, дългогодишен консултант на "Законът и Темида" разказа
подробности от конференцията в предаването. Конференцията беше открита от председа... 

Развитието на българския бизнес на нови пазари, насърчаването и привличането на чуждестранни инвестиции у
нас бяха сред темите на бизнес форума, който се проведе днес във Варна. Той е организиран от Британско-
българската бизнес асоциация (БББА), съвместно с Българо-турската търговско-индустриална камара (БТТИК) и
Канадската търговска камара в България (КТКБ). Подобни събития са важни за нашия град... 

Министърът на външните работи и националната общност в чужбина на Алжир Ахмед Атаф призова във Виена
австрийските компании да се възползват от огромните възможности за инвестиции, предлагани от Алжир,
предаде алжирската новинарска агенция АПС. Той дефинира и петте приоритетни инвестиционни области."Бих
искал да ви поканя да се възползвате от безбройните и огромни бизнес възможности, които предлага... 

Някои наричат Мате Римац "европейския Илон Мъск" или "хърватския Илон Мъск" и определено има защо.И
двамата стоят начело на компании производители на електромобили, които правят революция в индустрията. И
двамата имат нестандартно мислене и залагат на авангардни, дори ексцентрични подходи в работата си. Тук
някъде обаче свършват приликите между тях. Мъск е на 37 години, когато през 2008 г. започва... 

Заглавие: Зелената сделка вън, да влезе природният газ
Дата: 30.06.2024 13:07
Медия: Рикошет

Заглавие: Проектът за Терминал 3 на Летище София е променен и ще има ръкави
Дата: 01.07.2024 10:31
Медия: Слава

Заглавие: Кои са акцентите в организираната от Арбитражния съд при БСК научна конференция?
Дата: 28.06.2024 15:15
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Откриха бизнес форум за насърчаване и привличане на чуждестранни инвестиции
Дата: 29.06.2024 12:38
Медия: Varna News

Заглавие: АПС: Алжирският външен министър призова австрийските оператори да се възползват от огромните
инвестиционни възможности на страната
Дата: 28.06.2024 11:58
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Кой е "европейския Илон Мъск", започнал от нищото и променил света на електромобилите СНИМКИ
Дата: 30.06.2024 12:03
Медия: Блиц

Заглавие: България никога не е била по-близо до членство в еврозоната
Дата: 30.06.2024 13:41

https://www.rikoshet.org/zelenata-sdelka-van-da-vleze-prirodniyat-gaz/
https://www.slava.bg/news/149903.html
https://bnr.bg/post/102012780
https://varnanews.net/2024/06/29/otkriha-biznes-forum-za-nasarchavane-i-privlichane-na-chuzhdestranni-investitsii
https://pronewsdobrich.bg/aps-alzhirskiyat-vanshen-ministar-prizova-avstriyskite-operatori-da-se-vazpolzvat-ot-ogromnite-investitsionni-vazmozhnosti-na-stranata-p475648
https://blitz.bg/skorost/koy-e-evropeyskiya-ilon-msk-zapochnal-ot-nishchoto-i-promenil-sveta-na-elektromobilite-snimki_news1026209.html
https://www.flagman.bg/article/324868


ЕК очаква РСМ да изпълни ангажиментите си. Темпото зависи от Скопие "За първи път България не изпълнява
само един от критериите за еврозоната. Странат ни никога не е била толкова близо до членството в Еврозоната,
колкото сега," коментира еврокомисарят Илиана Иванова по повод докладите на ЕК и ЕЦБ за готовността ни за
влизане в еврозоната. Според нея ангажиментът на София ще бъде изпълнен. "Много е... 

Необходими са огромни инвестиции и общ европейски отговор на предизвикателствата, пишат икономисти от ЕЦБ
Европейският съюз трябва да придвижи напред зелената трансформация, дигитализацията на икономиката и да
подсили военната си отбрана. Това изисква много повече инвестиции, отколкото преди. На база официалните
оценки на ЕК и НАТО, изчисляваме, че са необходими допълнителни 5,4 трлн. евро за пери... 

Една американска компания първа откри, че може да прави добър бизнес в България, благодарение на
талантливия си мениджърТекстът е публикуван в бр. 4 (44) на списание Business Global(без) Ценни уроциВ тази
поредица публикуваме разказите на Максим Бехар, известен пиар специалист и журналист, за срещите му с едни
от най-популярните и влиятелни хора на планетата. И за уроците, които е научил от тях. Т... 

Людмила Петкова е кандидатът за министър на финансите в проектокабинета на ГЕРБ-СДС с кандидат за
премиер Росен Желязков. Людмила Петкова е служебен вицепремиер и министър на финансите в служебното
правителство с премиер Димитър Главчев. Петкова е магистър e по икономика и управление на търговията от
Университета за национално и световно стопанство в София, сочи справка на сайта на Министерството ... 

Нова автоматизирана предавателна кутия TraXon 2 Hybrid за тежкотоварни хибридни превозни средства, "умни"
автомобили, които комуникират с инфраструктурата и помежду си, дългосрочен инвестиционен план за втората
половина на десетилетието, разширяване на продуктовата и производствената гъвкавост с цел покриване на
разнообразни потребителски и пазарни изисквания, лидерство в иновациите благодарение н... 

Нова автоматизирана предавателна кутия TraXon 2 Hybrid за тежкотоварни хибридни превозни средства, "умни"
автомобили, които комуникират с инфраструктурата и помежду си, дългосрочен инвестиционен план за втората
половина на десетилетието, разширяване на продуктовата и производствената гъвкавост с цел покриване на
разнообразни потребителски и пазарни изисквания, лидерство в иновациите благодарение н... 

Медия: Флагман.бг

Заглавие: Как да бъдат подкрепени стратегическите нужди на ЕС?
Дата: 30.06.2024 16:30
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Джим Шийлдс, преоткривателят на България
Дата: 30.06.2024 16:15
Медия: BGlobal

Заглавие: Проектокабинетът "Желязков": Коя е Людмила Петкова?
Дата: 01.07.2024 10:11
Медия: БНТ Новини

Заглавие: ZF Global Technology Day – океан от иновации
Дата: 30.06.2024 16:01
Медия: Багери.бг

Заглавие: ZF Global Technology Day – океан от иновации
Дата: 30.06.2024 15:34
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Американците се чувстват все по-неспокойни за икономиката си - каква е причината
Дата: 30.06.2024 21:00
Медия: Money.bg

https://www.flagman.bg/article/324879
https://bglobal.bg/110938-%D0%94%D0%B6%D0%B8%D0%BC-%D0%A8%D0%B8%D0%B9%D0%BB%D0%B4%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BE%D1%82%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F
https://bntnews.bg/news/proektokabinetat-zhelyazkov-koya-e-lyudmila-petkova-1283925news.html
https://bageri.bg/zf-global-technology-day-okean-ot-inovatsii/
https://logistika.bg/zf-global-technology-day-okean-ot-inovatsii/
https://money.bg/economics/amerikantsite-se-chuvstvat-vse-po-nespokoyni-za-ikonomikata-si-kakva-e-prichinata.html


Потребителското доверие в САЩ леко се покачва през юни, тъй като американците станаха малко по-предпазливи
за бъдещето, показват нови данни, цитирани от CNN Business. Последният индекс на потребителското доверие на
Conference Board се понижи до 100,4 през юни от ревизирано надолу ниво от 101,3 през май. Данните за юни са в
съответствие с очакванията на икономистите, но затвърдиха това, което се пр... 

Ревизията на плана за декарбонизация чука на вратата на ЕС Държавите в Европа не са във възторг от Зелената
сделка. Множат се признаците за отклоняване от плана за декарбонизация.През февруари Германия одобри
проект за финансиране на едно от най-големите разширения на газови електроцентрали в Европа. Предстоят
краткосрочни търгове за мощности до 10 GW, включващи около 15 - 20 нови централи. Изискв... 

В етап, когато земеделските производители са вече планирали изцяло инвестициите си и само чакаха да бъде
обявен приемът по подмярка 4.1 от ПРСР за напояване, МЗХ тепърва се чуди какви действия да предприеме в
спешен порядък, за да пусне дори осакатена от ЕК мярката. И поне частично да задоволи поливните намерения
на фермерите. А и за да не се загубят средства, както това стана по подобен начин с П... 

Избрахме Стара Загора за мястото на първото пилотно издание на Нощта на индустрията, защото е един от най-
красивите градове в България и е моят роден град; тук открихме индустриални компании, които са изключително
отговорни към работниците и служителите си. Това обяви тази вечер в зала 1 на хотел "Верея" Даниела Пеева,
председател на Сдружение "Мост между поколенията". Целта ни е младите хора да н... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Препоръките играят роля за успеха на всеки бизнес и установяването на трайни връзки с препоръки е от
съществено значение за всеки устойчив растеж. Препоръките дават много по-добри резултати при привличане на
бизнес към компания в сравнение с други методи за генериране на потенциални клиенти или маркетингови
стратегии. Когато някой препоръча вашите услуги или продукти, той идва с препоръка, която п... 

Разпоредбите влизат в сила от 1 юли, а правителството се надява да компенсира липсващите работници и да се
бори с черния пазар на трудаЗа повечето хора трудовото право може да бъде скучно. Но когато някой предложи
да работите допълнителен ден, хората започват да обръщат внимание. В Гърция от 1 юли влизат в сила нови
разпоредби, които правят това възможно, предава DW. След този ден определени проми... 

Заглавие: Зелената сделка вън, да влезе природният газ
Дата: 01.07.2024 10:14
Медия: Dimitrovgrad.bgvesti.NET

Заглавие: Тази седмица ще се проведе среща МЗХ-МОСВ, за да се спаси мярка 4.1 за напояване и да се пусне
поне с ограничения
Дата: 01.07.2024 10:33
Медия: Гласът на земеделеца

Заглавие: Първата Нощ на индустрията в Стара Загора: За да работят българите с българи и за българи
Дата: 01.07.2024 10:08
Медия: Старозагорци

Заглавие: Искайте препоръки, давайте препоръки!
Дата: 01.07.2024 01:12
Медия: Мениджър

Заглавие: Може ли 6-дневна работна седмица в Гърция да бъде пример за другите страни?
Дата: 30.06.2024 08:05
Медия: Economic

Заглавие: Работодатели търсят украински бежанци на форум във Варна
Дата: 29.06.2024 09:45
Медия: Черно море

https://www.dimitrovgrad.bgvesti.net/news/590090/zelenata-sdelka-van-da-vleze-prirodniyat-gaz
https://zemedeleca.bg/2024/07/01/tazi-sedmica-ste-se-provede/
http://www.starozagorci.com/news-44493.html
https://manager.bg/%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%BA%D0%B5%D1%82%D0%B8%D0%BD%D0%B3/otlichnoto-obsluzvane-e-reshavasto-za-generirane-na-preporaki
https://www.economic.bg/bg/a/view/moje-li-6-dnevna-rabotna-sedmica-v-gyrcija-da-byde-primer-za-drugite-strani-uikend
https://www.chernomore.bg/a/2-varna/268885-rabotodateli-tarsyat-ukrainski-bezhantsi-na-forum-vav-varna


Кадър: БНТ 80 украински бежанци са започнали работа у нас с помощта на мрежата "Каритас". И работодатели, и
бежанци оценяват като особено полезни преките срещи между бизнеса и работниците. Във Варна вторият такъв
форум събра над 50 участници, някои от тях вече са наели бежанци на работа. Във Варна през сезона интересът е
главно в сферата на услугите и туризма, но работници се търсят и в други сект... 

Бизнесът у нас страда от липса на работна ръка. Търсят се над 200 хиляди работници, но не се използва ресурса
от мигранти, които се намират у нас. "Търсим бангладешци, търсим непалци. Официалната цифра от Агенцията по
заетостта от началото на 2024 г. е 268 хил. души, които са ни нужни. Направихме този анализ, защото пазарът на
труда наистина е пресечната точка на живота и там се случва интеграцият... 

Работата на две места не е нещо ново у нас, но твърде често се практикува или изцяло "на черно", или без пълно
разбиране от служители и работодатели какво е позволено и какво - не. От "Главна инспекция по труда" са дали
разяснения за работата по повече от един договор в отговор на запитвания на членове на Българската търговско-
промишлена палата. 48 часа - толкова максимално може да се труди пълнол... 

Миграцията е нещо положително, каза адвокат Диана РадославоваБизнесът у нас страда от липса на работна
ръка. Търсят се над 200 хиляди работници, но не се използва ресурса от мигранти, които се намират у нас.
"Търсим бангладешци, търсим непалци. Официалната цифра от Агенцията по заетостта от началото на 2024 г. е
268 хил. души, които са ни нужни. Направихме този анализ, защото пазарът на труда наи... 

Подготовката на работната сила с необходимите умения за зеления и цифровия преход е приоритет на
държавната политика на пазара на труда". Това каза министърът на труда и социалната политика Ивайло Иванов
по време на "Green Transition Forum 4.0 – Новите перспективи пред Централна и Източна Европа", където говори
на тема "Карта на работните места на бъдещето в зелената и цифровата ера". Той посочи,... 

Да работим дистанционно или не вече не е най-важният въпросДа работим дистанционно или не вече не е най-
важният въпрос. Експерти твърдят, че това, което вече се обсъжда основно, е наемането на служители без
граници на технологични позиции. "Дистанционната работа е като портал към наемането на служители без
граници," казва Джереми Джонсън, главен изпълнителен директор на компанията за подбор на тех... 

С помощта на BASSCOM – Българската асоциация на софтуерните компании, проверихме какви са нуждите на

Заглавие: У нас липсват 268 хил. работници, търсим непалци и бангладешци 
Дата: 29.06.2024 09:21
Медия: Струма

Заглавие: Трудов договор за допълнителен труд: Какво трябва да знаете
Дата: 28.06.2024 12:23
Медия: Money.bg

Заглавие: У нас липсват 268 хил. работници, търсим непалци и бангладешци
Дата: 28.06.2024 18:30
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Министър Иванов: 660 000 души могат да придобият дигитални умения със средства от Плана за
възстановяване и устойчивост
Дата: 28.06.2024 14:08
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Служители без граници - това ли е бъдещето на техсферата?
Дата: 01.07.2024 10:33
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Какво търсят ИТ работодателите?
Дата: 01.07.2024 10:30
Медия: 24 Часа
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бизнеса и как всъщност се подготвят кадрите за него. И 2024 година започна с ръст за ИТ сектора. 12% растеж
доказват, че тенденциите остават възходящи, въпреки че прогнозата беше за 20% и се отчете забавяне на
темповете на свръхрастеж, с които бяхме свикнали. СофтУни, водещата образователна организ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 16)

Няма да има никакво предоговаряне на преговорната рамка, нито на Договора за приятелство с България. Тези
договори са факт. Това заяви американският посланик в Скопие Анджела Агелер, предава БГНЕС. "Искам да бъда
пределно ясна. Преспанското споразумение е историческо за тази страна. Знам, че беше много трудно за много
хора в страната да приемат името. Но това е международен договор, който бе приет... 

Няма да има никакво предоговаряне на преговорната рамка, нито на Договора за приятелство с България. Тези
договори са факт. Това заяви американският посланик в Скопие Анджела Агелер, предава БГНЕС. "Искам да бъда
пределно ясна. Преспанското споразумение е историческо за тази страна. Знам, че беше много трудно за много
хора в страната да приемат името. Но това е международен договор, който бе приет... 

Няколко дни преди избора посланикът на Русия в България Елеонора Митрофанова обяви двете църкви за
сестрински и призова Синода да не признава Православната църква на УкрайнаБългарската православна църква
(БПЦ) избра четвъртия си духовен глава от възстановяването на патриаршията насам. Това е Даниил Видински,
който получи 69 гласа, а врачанският митрополит Григорий - 66 гласа, 3 са недействителните... 

Най-големият туроператор в Узбекистан – AsiaLuxe Travel, стартира от утре чартърната си програма от Ташкент до
Летище Бургас. Това обяви за TravelNews Любомир Панковски, управител на българския туроператор Avatar Tour,
който е партньор на узбекистанската компания у нас. Първият полет ще бъде осъществен на 30 юни 2024 г., а до
края на лятото ще има общо 10 полета, които ще се изпълняват веднъж сед... 

Първият полет от Узбекистан на Летище Бургас е днес в ранния следобед. Близо 150 души ще пристигнат на
почивка по Южното Черноморие от Ташкент. Те ще бъдат посрещнати официално с воден салют от ръководството
на летището. На събитието ще присъства българският посланик в Узбекистан - Нейно Превъзходителство Стояна
Русинова. Поканени са също представители на местната и национална власт. 

Не е за вярване, ще видя Джесика Ланг на няколко метра от мен! Заклевам се, ще я докосна! Една от най-
големите икони на моето поколение зрители идва в София, сякаш за да компенсира колкото може липсата на

Заглавие: САЩ размаха пръст на РСМ заради България: Това няма да стане!
Дата: 30.06.2024 14:45
Медия: Блиц

Заглавие: САЩ към РСМ: Няма да има предоговаряне нито с България, нито за Преспанското споразумение
Дата: 30.06.2024 14:11
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Даниил Видински е новият български патриарх
Дата: 30.06.2024 14:10
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Туристи от тази страна заливат родното Черноморие за сефте
Дата: 30.06.2024 14:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Първи полет с туристи от Узбекистан на летище Бургас
Дата: 30.06.2024 12:44
Медия: Фокус

Заглавие: Мечтата да докоснеш Джесика Ланг - тя идва в София
Дата: 30.06.2024 11:46
Медия: 24 часа Пловдив
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информация, на комуникация и знание в културния зандан на комунизма. Джесика Ланг красавицата, руса и
неукротима, почти винаги протестър във филмите си, блян за феновете на киното! Четири пъти гл... 

Америка чак сега осъзна, че президентът им е дементенОпс… Нашата демократична общност вече взима завоя.
Оу, Байдън не се бил представил добре, вероятно, защото е прегрял от много репетиции преди дебата, вика Елена
Поптодорова. New York Times призова президента Байдън да слезе от надпреварата в името на народа. Америка
е в шок. Не се шегувам. Една не малка част от населението на САЩ, в това число и... 

Вселенският патриарх Вартоломей ще присъства на литургия в столичната църква "Света Неделя". Той пристигна в
София снощи, за да присъства на интронизацията на новия Български патриарх, съобщиха от Светия синод.
Патриарх Вартоломей бе посрещнат от Негово Високопреосвещенство Врачанския митрополит Григорий,
Наместник-председател на Св. Синод, архим. Василий, протосингел на Софийска св. митрополия, ... 

Сряда по обед. Депутатите от 50-ото НС чуват последния звънец за работния си ден и бързат да напуснат
пленарната зала. Групичка от десетина души обаче остава компактна, вървят заедно към изхода почти в индийска
нишка. На вратата спират и стреснато се оглеждат. "Ами сега - в коя посока бяхме?", пита депутат. "Къде е
Виктория?", чуди се друг. Решават и тръгват към единия кулоар, но точно в този моме... 

24rodopi.com/Общество/ИкономикаСтроителният предприемач за имотния пазар: - С влизането в Шенген
България може да се превърне в новата Полша на Европа; - Това е Пловдив: Сключваш сделка "на зелено" за 1
000 евро/кв. м., на Акт 16 вече може да продадеш за 1 600 евро/кв. м. Ако трябва да сe направи отбор на хората,
които променят визията на Пловдив, то несъмнено един от титулярите в него ще бъде стр... 

Правителството ще има един вицепремиер - Томислав ДончевПрезидентът Румен Радев връчи мандат за
съставяне на правителство на ГЕРБ-СДС. Веднага стана ясен кандидатът за премиер – това е Росен желязков от
ГЕРБ, който предложи и състав на Министерски съвет. Ето кои са предложените за министри и какви са техните
биографии: Томислав Дончев - вицепремиер и министър на иновациите и растежа Томислав Донче... 

Кадър БТВ Журналист разкри нещо притеснително, което се случва в страната. Имаме показно използване на
съдебните институции и по този начин държавата се превзема от едни хора, които владеят съдебната система.
Това коментира пред БНР журналистът от "Капитал" Йово Николов. "На пръв поглед, по естествен начин появата

Заглавие: Нашата демократична общност вече взима завоя за изветрелия Джо
Дата: 30.06.2024 11:19
Медия: МИГNews

Заглавие: Вартоломей пристигна в София за интронизацията на новия патриарх на БПЦ
Дата: 30.06.2024 10:08
Медия: Столица Бг

Заглавие: За посоката "Величие" си има Виктория, за боен дух – рейнджър от отряд срещу сомалийските
пирати. Вижте кой кой е в партията
Дата: 29.06.2024 23:55
Медия: 168 часа

Заглавие: Гьокай Гюлер: Ако искате бързи пари, пробвайте се в казино. "Бегачът" на дълги разстояния залага
на имотите!
Дата: 29.06.2024 10:42
Медия: Родопи 24

Заглавие: Проектокабинетът на ГЕРБ-СДС: Ето предложените министри
Дата: 01.07.2024 10:04
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Журналист: Държавата се превзема от хора, които владеят съдебната система
Дата: 30.06.2024 14:46
Медия: Petel.bg
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на Брендо няма пряко отношение към процесите, които се случват в държавата, имам пре... 

Националната агенция за приходите започва лятната си контролна кампания за спазване на данъчното и
осигурително законодателство по българското Черноморие. В нея ще се включват и командировани фискални
инспектори от вътрешността на страната.До края на сезона предстоят над 6 000 проверки на ресторанти, нощни
заведения, магазини, атракциони, паркинги и други. Под активно наблюдение вече са поставени ... 

Орбан обяви създаването на нова група в ЕП заедно с десни партии от Австрия и Чехия. Партията на свободата на
Австрия (FPO), водена от Херберт Кикъл, партията Фидес на унгарския премиер Виктор Орбан и партията ANO на
бившия чешки премиер Андрей Бабиш планират да създадат нов съюз в Европейския парламент (ЕП). Той ще се
казва "Патриотите на Европа". Това казаха партийни лидери пред репортери във Ви... 

Унгария поема от днес шестмесечното председателство на Съвета на ЕС с мотото "Да направим Европа отново
велика". Страната си поставя седем водещи задачи, сред които укрепването на европейската отбранителна
политика, продължаването на процеса на разширяване на ЕС, борбата с нелегалната миграция, преговорите по
европейските политики на сближаване и земеделие. Будапеща отбеляза, че ще се стреми да пр... 

Новият български патриарх открито подкрепя военнопрестъпника Путин и военната му агресия срещу
УкрайнаИзборът на нов патриарх на Българската православна църква (БПЦ) беше проследен от руската
държавна информационна агенция ТАСС. Медията съобщи за резултатите от първото гласуване на делегатите на
патриаршеския събор и за избирането на Даниил Видински на втори тур за предстоятел на БПЦ, пише News.bg... 

Заглавие: Потребителите имат право да задържат плащането към търговеца, ако не им издаде касова бележка
Дата: 01.07.2024 10:31
Медия: Арда Нюз

Заглавие: Орбан обяви създаването на нова група в EП заедно с десни партии от Австрия и Чехия (ВИДЕО)
Дата: 01.07.2024 10:31
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Унгария поема председателството на Съвета на ЕС
Дата: 01.07.2024 10:33
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Русия одобри избора на нов български патриарх, Даниил Видински открито подкрепя Путин
Дата: 01.07.2024 10:17
Медия: Факти
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